
JUNTA GENERAL 

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA 

CELEBRADA EL DIA 29 DE DESEMBRE DE 2020 

 

A la ciutat d’Olot, el dia 29 de desembre de 2020, es reuneix a les 18:30 hores a la sala 

Gussinyé de l’Ajuntament d’Olot, la Junta General de l’ Institut Municipal d’Educació i 

Joventut d’Olot (IMEJO) d’Olot, sota la presidència de la Sra. Maria Assumpció Camps 

Bosch. 

Assisteixen com a vocals de la Junta, la Sra. Immaculada Muñoz Diaz, el Sr. Aniol 

Sellabona Aguilera i el Sr. Josep Granados. 

Excusa la seva presència el Sr. Agustí Arbós Torrent. 

També hi són presents el Sr. Ricard Sargatal, Director Tècnic de lMEJO i la Sra. Sílvia 

Sunyer, Secretària de l’Institut Municipal d’Educació i Joventut d’Olot, per delegació de 

la Secretària General. 

1.- Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

La Sra. Maria Assumpció Camps, Presidenta de l’IMEJO, dona inici a la sessió, es 

procedeix a la lectura de l’acta del 10 de març de 2020, se sotmet a votació i s’aprova 

per unanimitat. 

2.- Donar compte de la dissolució de l’Institut Municipal d’Educació i Joventut 

d’Olot pel Ple de l’Ajuntament d’Olot del 17 de desembre de 2020. 

Seguidament es dona compte de l’acord del Ple de l’Ajuntament d’Olot de 17 de 

desembre acordant la dissolució i liquidació de l’Institut Municipal d’Educació i Joventut 

d’Olot i es deixa constància del contingut de l’acord. 

3.-Torn obert de paraula. 

Pren la paraula la Presidenta Sra. Maria Assumpció Camps i exposa: 

Voldria fer una reflexió en relació a aquest any tant atípic, En primer lloc voldria fer un 

reconeixement als treballadors de l’IMEJO per l’esforç que han dedicat a superar les 

dificultats en matèria d’educació sorgides arran de l’aparició del virus COVID-19. 

Tot i que en un primer moment es va viure una situació d’incertesa, immediatament 

l’Ajuntament d’Olot, mitjançant l’Institut Municipal d’Educació i Joventut d’Olot, va 

reaccionar amb diverses actuacions entre les quals es poden destacar l’ajut en el 

repartiment de la connectivitat d’alumnes confinats mitjançant el conveni formalitzat amb 

l’empresa XARTIC, el préstec de “tablets” a alumnes amb manca de recursos així com 

el suport a les famílies, tant pedagògic com d’acompanyament. 

Cal remarcar també una davallada molt important dels ingressos a l’IMEJO com a 

conseqüència de tota la situació que es va viure en els mesos que durà l’Estat d’Alarma. 



Més tard, es va aconseguir organitzar l’Estiu Riu que fou un èxit doncs finalment es va 

poder concloure amb només dos grups confinats. Per a la seva organització, s’han 

doblat el nombre de monitors, s’han ampliat espais i també les neteges dels espais 

utilitzats amb un increment important del cost que l’Ajuntament d’Olot ha assumit. 

També durant l’estiu es va encarar la organització de la tornada a l’escola al setembre 

per inici del nou curs escolar 20/21: Es va treballar en la elaboració d’un pla d’accessos 

a les escoles amb el suport de la Policia Municipal i Protecció Civil, EPIS per a les 

nostres escoles i també altres que no en tenien, la connectivitat i es van dur a terme 

reunions amb el Departament de Salut per tal de tenir preparats els protocols en cas 

que es donessin casos positius en la tornada a l’escola dels alumnes. 

Igualment s’ha realitzat una recollida de dades d’alumnes que han estat confinats en els 

diferents grups escolars en aquest primer trimestre i la conclusió és que ha anat bé i que 

la majoria dels casos de contagi s’han produït fora de les escoles. 

Durant aquest nou curs s’ha hagut d’incrementar la neteja, el personal i també hi ha 

hagut una davallada molt important dels ingressos de l’IMEJO. 

També voldria fer esment del canvi de direcció de l’IMEJO amb el relleu del Sr. Josep 

Compte pel Sr. Ricard Sargatal a partir del mes de juliol de 2020 i que actualment es 

treballa en la unificació de les dues àrees de cultura i educació resultants de la dissolució 

de IMEJO i IMCO. 

Per últim, pel que fa a la zonificació i eliminació del grup de P3 a l’Escola Malagrida. 

Sembla que finalment s’ha aclarit que una cosa no està lligada amb l’altra. S’ha rebut, 

en aquest sentit, un informe del Síndic de Greuges on remarca que la zonificació actual 

d’Olot no vulnera drets i s’ajusta a normativa. 

Seguidament el Sr. Josep Granados exposa que des del seu grup mantenen la postura 

que ja van manifestar al Ple de l’Ajuntament d’Olot en relació a l’acord de dissolució dels 

Organismes Autònoms però sí que volen reconèixer la feina ben feta que s’ha fet des 

de tots ells. A la vegada proposta que es plantegi alguna forma de participació de 

l’oposició quan els Organismes Autònoms esdevinguin àrees de l’Ajuntament d’Olot. 

La Presidenta respon que està previst convocar-los a una reunió el proper 14 de gener 

per parlar-ne. 

Finalment el Sr. Josep Granados remarca pel que fa a la zonificació que la postura del 

seu grup és defensar que la zonificació pot ser un dels factors que pot ajudar a no 

eliminar una línia de P3, tot i que no vinculen ambdues coses. 

 

4.- Aprovació de l’acta de la Junta General celebrada el 29 de desembre de 2020 a 

les 18:30h. 

Atès que a 31 de desembre de 2020 es produeix de manera efectiva la dissolució i 

liquidació definitiva de l’Institut Municipal d’Educació i Joventut d’Olot i que ja no se 

celebrarà cap altra Junta General, es procedeix a la lectura de la present acta i, sotmesa 

a votació, s’aprova per unanimitat. 



 

 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar ni cap regidor que faci ús de la paraula, el 

president aixeca la sessió a les 19:00h i per constància del que s’hi ha tractat i dels 

acords presos, estenc acta que certifico amb la meva signatura 

 

VIST I PLAU       LA SECRETÀRIA 

LA REGIDORA PRESIDENTA 

 


